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Επερώτηση 27η 
Γιατί δεν υλοποιούνται οι κατεδαφίσεις σεισμοπλήκτων κτιρίων του σεισμού του 2014 στην 

Κεφαλονιά; 
Προς κ. Περιφερειάρχη 
Στις 17/9/2017 το Περιφερειακό Συμβούλιο με απόφαση του τροποποίησε παλαιότερη 
προγραμματική σύμβαση μεταξύ της ΠΙΝ και του Δήμου (ενιαίου τότε) Κεφαλονιάς για την 
κατεδάφιση σεισμοπλήκτων κτιρίων από τους σεισμούς του 2014. 

Η τροποποίηση έγινε για να εισαχθεί η χρηματοδότηση ποσού 2.150.000 ευρώ από το ΠΔΕ προς 
την ΠΙΝ καθώς και η κατανομή αρμοδιοτήτων μεταξύ ΠΙΝ και Δήμου. 

Η προγραμματική σύμβαση που υπεγράφη λίγους μήνες αργότερα προβλέπει την χρήση των 
1.800.000 από τον Δήμο για κατεδαφίσεις και υποστυλώσεις κτιρίων και 350.000 στην ΠΙΝ/ΠΕ 
Κεφαλονιάς για τις καθαιρέσεις πάσης φύσεως. 
Επειδή το χρονοδιάγραμμα της σύμβασης έχει λήξει, χωρίς να έχει υλοποιηθεί το έργο, 

επερωτάται η κ. περιφερειάρχης : 
 Ποιες ενέργειες έχουν πραγματοποιηθεί και τι εμποδίζει την υλοποίηση του σοβαρού αυτού 

έργου; 
 Πότε εκτιμάται ότι θα ολοκληρωθεί η σχετική προγραμματική υποχρέωση, τόσο της ΠΙΝ όσο 

και του Δήμου; 
Για την ΑΝΑΣΑ: 

Θεόδωρος Γαλιατσάτος 
περιφερειακός σύμβουλος 

επικεφαλής ΑΝΑΣΑ 
τ. περιφερειάρχης Ι.Ν. 


